



**TISAMED**  
[www.tisamed.rs](http://www.tisamed.rs)

Broschüre  
**TISAMED**  
brochure  
**TISAMED**

The company TISACOOP has been dealing with import and distribution of food products and ingredients into the Serbian market for more than 30 years. We are located at the northern part of Serbia and given our geographic location we've been mainly focusing on the import of food products from the European Union. In addition, we also export some goods and agricultural commodities to our neighboring countries.

Die Firma "TISACOOP" befasst sich seit mehr als 30 Jahren mit der Einfuhr und dem Vertrieb von Lebensmittelprodukten und Zutaten auf den serbischen Markt. Unser Standort befindet sich in der nördlichen Region Serbiens. Aufgrund unserer geografischen Lage sind wir hauptsächlich in der Einfuhr von Lebensmittelprodukten aus der Europäischen Union tätig. Wir exportieren auch Waren und landwirtschaftliche Produkte in unsere Nachbarländer.

## TISACOOOP – TISAMED

Thanks to the already well-established logistic infrastructure and business contacts we have been supplying our products to most of the retail chains across Serbia, while the different types of ingredients are being sold to the largest representatives of the food industry with primary focus on the confectionary industry. All together this represents a yearly volume of 5.000 metric tons.

Based on this experience and infrastructure we started a new project in 2018 that aimed to integrate the beekeepers in the northern part of Serbia (called Vojvodina) by collecting and processing their honey in a professional way. In line with this we constructed a brand new processing plant with a yearly capacity of 1.000 metric tons that has started its operation end of 2018.

Serbia is considered to be a traditional honey producing country where next to sunflower, rapeseed, flower and acacia honey other mono floral honey can be found as well. Moreover, thanks to its high quality, the Serbian honey represents an increasing potential on the European and world markets.

Our company is merging this source of quality honey with a newly established honey processing technology which – equipped with its own laboratory and well-constructed quality requirements – can guarantee the constant and high-quality honey for our partners.

Apart from ISO 22000 and IFS Food 7 certification requirements we have got a HALAL certification as well for the honey we process.

Primarily we are selling the honey on the European and other export markets. This is done in different packaging depending on our customers' requirements including barrel, glass jar and in HoReCa packing. Apart from the TISAMED brand that has been created by us we are open to offer other private label solutions as well upon requirements from our partners.

## TISACOOOP – TISAMED

Dank unserer gut etablierten logistischen Infrastruktur und guten Geschäftskontakte, liefern wir unsere Produkte an die meisten Einzelhandelsketten in ganz Serbien. Die verschiedenen Arten von Zutaten werden an die größten Vertreter der Lebensmittelindustrie verkauft, wobei der Schwerpunkt auf der Süßwarenindustrie liegt. Insgesamt entspricht dies einem jährlichen Volumen von 5.000 metrischen Tonnen.

Aufgrund dieser Erfahrung und Infrastruktur haben wir im Jahr 2018 ein neues Projekt gestartet, das darauf abzielte, die Imker im nördlichen Teil Serbiens (nämlich Vojvodina), zu integrieren, indem wir ihren Honig auf professionelle Weise sammeln und verarbeiten. Im Einklang damit haben wir eine brandneue Verarbeitungsanlage mit einer jährlichen Kapazität von 1.000 metrischen Tonnen errichtet, die Ende 2018 ihren Betrieb aufgenommen hat.

Serbien gilt traditionell als Land der Imker, wo neben Sonnenblumen-, Raps-, Blüten- und Akazienhonig auch anderer monofloraler Honig zu finden ist. Darüber hinaus stellt der serbische Honig aufgrund seiner hohen Qualität ein zunehmendes Potenzial auf den europäischen und weltweiten Märkten dar.

Unsere Firma kombiniert diese Ressourcen von hochwertigem Honig mit einer neu etablierten Honigverarbeitungstechnologie, die – ausgestattet mit einem eigenen Labor und gut konstruierten Qualitätsanforderungen – stets hochwertigen Honig für unsere Partner garantieren kann.

Neben den Zertifizierungsanforderungen nach ISO 22000 und IFS Food 7 haben wir auch eine HALAL-Zertifizierung für den von uns verarbeiteten Honig erhalten.

Hauptsächlich verkaufen wir den Honig auf dem europäischen Markt und anderen Exportmärkten, und zwar in unterschiedlicher Verpackung, abhängig von den Anforderungen unserer Kunden – darunter Fässer, Glasgläser und HoReCa-Verpackungen. Neben der von uns geschaffenen Marke TISAMED sind wir auch bereit, andere Private-Label-Lösungen anzubieten, die den Anforderungen unserer Partner entsprechen.

# PRODUCTS - PRODUKTE



| Product description  | Net weight  | Shelf life  | Pcs/carton | Carton/pallet  |
|----------------------|-------------|-------------|------------|----------------|
| Tisamed Acacia Honey | 300g        | 36 months   | 6          | 264            |
| Tisamed Acacia Honey | 450g        | 36 months   | 6          | 192            |
| Tisamed Acacia Honey | 690g        | 36 months   | 6          | 133            |
| Produktbeschreibung  | Netto Menge | Haltbarkeit | Stk/Karton | Karton/Palette |
| Akazienhonig Tisamed | 300g        | 36 Monate   | 6          | 264            |
| Akazienhonig Tisamed | 450g        | 36 Monate   | 6          | 192            |
| Akazienhonig Tisamed | 690g        | 36 Monate   | 6          | 133            |



| Product description  | Net weight  | Shelf life  | Pcs/carton | Carton/pallet  |
|----------------------|-------------|-------------|------------|----------------|
| Tisamed Flower Honey | 300g        | 36 months   | 6          | 264            |
| Tisamed Flower Honey | 450g        | 36 months   | 6          | 192            |
| Tisamed Flower Honey | 900g        | 36 months   | 6          | 114            |
| Produktbeschreibung  | Netto Menge | Haltbarkeit | Stk/Karton | Karton/Palette |
| Blütenhonig Tisamed  | 300g        | 36 Monate   | 6          | 264            |
| Blütenhonig Tisamed  | 450g        | 36 Monate   | 6          | 192            |
| Blütenhonig Tisamed  | 900g        | 36 Monate   | 6          | 114            |



| Product description  | Net weight  | Shelf life  | Pcs/carton | Carton/pallet  |
|----------------------|-------------|-------------|------------|----------------|
| Tisamed Linden Honey | 300g        | 36 months   | 6          | 264            |
| Tisamed Linden Honey | 450g        | 36 months   | 6          | 192            |
| Produktbeschreibung  | Netto Menge | Haltbarkeit | Stk/Karton | Karton/Palette |
| Lindenhonig Tisamed  | 300g        | 36 Monate   | 6          | 264            |
| Lindenhonig Tisamed  | 450g        | 36 Monate   | 6          | 192            |



| Product description     | Net weight  | Shelf life  | Pcs/carton | Carton/pallet  |
|-------------------------|-------------|-------------|------------|----------------|
| Tisamed Silkgrass Honey | 300g        | 36 months   | 6          | 264            |
| Tisamed Silkgrass Honey | 450g        | 36 months   | 6          | 192            |
| Produktbeschreibung     | Netto Menge | Haltbarkeit | Stk/Karton | Karton/Palette |
| Gurmarhonig Tisamed     | 300g        | 36 Monate   | 6          | 264            |
| Gurmarhonig Tisamed     | 450g        | 36 Monate   | 6          | 192            |



| Product description | Net weight  | Shelf life  | Pcs/carton | Carton/pallet  |
|---------------------|-------------|-------------|------------|----------------|
| Acacia Honey HoReCa | 14g         | 36 months   | 100        | 440            |
| Flower Honey HoReCa | 14g         | 36 months   | 100        | 440            |
| Produktbeschreibung | Netto Menge | Haltbarkeit | Stk/Karton | Karton/Palette |
| Akazienhonig HoReCa | 14g         | 36 Monate   | 100        | 440            |
| Blütenhonig HoReCa  | 14g         | 36 Monate   | 100        | 440            |



**Tisacoop D.o.o.**  
**Put Narodnih heroja 6.**  
**24420 Kanjiža, Serbia**  
**Tel.: +381 24 4 873 099**  
**Mob.: +381 62 766 740**  
**e-mail: [zoltan.kormoci@tisacoop.rs](mailto:zoltan.kormoci@tisacoop.rs)**  
**[www.tisamed.rs](http://www.tisamed.rs)**

As an integrator, our focus is not only to purchase the honey from the beekeepers, but also to bring them together and support them through information sharing, organizing trainings and events and also by providing different tools and raw materials required for their work.

As a result of this, we are looking for long term partnership with the beekeepers who provide us with high quality honey, while TISACOOOP is securing the reliable source of purchase and supporting them as an integrator.

Since our launch, our products have been continuously expanding on the world market, and we hope to welcome you as a partner too in the near future.

Als Integrator liegt unser Fokus nicht nur darauf, Honig von Imkern zu kaufen, sondern auch sie zusammenzubringen und durch Informationsaustausch, Organisation von Schulungen und Veranstaltungen sowie Bereitstellung unterschiedlicher für ihre Arbeit benötigten Werkzeuge und Rohstoffe zu unterstützen.

Dementsprechend suchen wir langfristige Partnerschaften mit Imkern, die uns hochwertigen Honig liefern, während TISACOOOP als Integrator eine zuverlässige Einkaufsquelle sichert und sie unterstützt.

Seit unserer Gründung haben sich unsere Produkte kontinuierlich auf dem Weltmarkt ausgeweitet; wir hoffen, auch Sie in naher Zukunft als Partner begrüßen zu dürfen.